
Protokoll vid styrelsemöte 2  20210413

Närvarande: Anita Afzelius-Alm, Lars Andersson, Jan-Olof Gunnarsson, Elisabet 
Stålarm, Erik Sånnek, Aina Andersén, Eva Lindholm och P-O Damberg

Bilagor: Ekonomi (1). Finns i originalprotokollet.

§1 Inledning
Ordföranden Anita Afzelius-Alm öppnade mötet, hälsade alla välkomna.

§2 Godkännande av ärendelista
Styrelsen godkände förslaget till ärendelista.

§3 Föregående mötes protokoll
 Föregående mötes protokoll gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 

§4 Medlemsfrågor
Medlemsantalet är nu 459 och 357 har e-post.
Under 2020 har 19 medlemmar avlidit och under 2021 är 2 medlemmar avlidna.
Vi har fått 6  nya medlemmar under 2020.

§5 KPR 
KPR:s senaste möte var den 8 mars.
En genomgång av MAS angående verksamheten inom äldreomsorgen med anledning
av coronapandemin.
IVO har lämnat en kritisk rapport över kommunens hantering av coronapandemin.
Kommunerna har inte samma syn som IVO
Mycket av problemen inom äldreomsorgen beror på bemanningssituationen.
Av de tre grupperna inom KPR (Hälsa, Boende och Tillgänglighet) är det bara 
boendegruppen som är aktiv för närvarande
Anita får uppdraget att försöka få igång KPR:s verksamhet mellan Skara,Ardala och 
Valle.
Fixartjänsten tas upp på nästa KPR möte
Enligt förslag kommer anropstrafiken i Skara att läggas ner.

§6 Övriga rapporter
SPF appen finns nu att ladda ner.
Utbildning för att administrera appen hålls den 4 maj.
Anita informerade från ordförandekonferensen:
Peter Sikström pratade om marknadsföring av SPF. 
Anita har varit på webbinarium arrangerat av Funktionsrätt Västra Götaland 
tillsammans med Vuxenskolan med rubriken”Tunna band”, som handlade om värdet 
av de sociala band som tillfälliga återkommande möten erbjuder. Värdet av 
mötesplatser poängterades också.



§7 Ekonomi
Erik redovisade ekonomirapporten som läggs till handlingarna.
Erik informerade att han betalt 1500 kronor i hyra för skyltskåpsplatsen på 
Järnvägsgatan
Inga synpunkter (se bilaga 1).  

§8 Program/aktuellt läge
Boulekommitén har informerat att utebanorna är klara för användning.
Aina föreslår att SPF kan i samarbete med Skara Gille ha blomstervandringar i Botan.

§9 Hälsoveckan
Under hälsoveckan planeras att genomföra promenader på flera platser inom Skara.

           §10 Webbsidan och facebooksidan/lämpliga uppdateringar.
Anita har pratat med Kalle om att fortsätta sköta facebookkontot vilket han har 
accepterat.

§11 Övrigt
Som tidigare kommits överens om upprätthåller PO Damberg vårt representantskap i 
KPR. I avvaktan på tillsättning på posten beslutas att PO Damberg deltar på våra 
styrelsemöten.

§12 Nästa styrelsemöte
Nästa styrelsemöte hålls DIGITALT den 18 maj 2021 kl:09:00. 
Kommande möten blir 8/6.

§13 Nästa månadsmöte
Inget planerat

§14 Avslutning
Ordföranden tackade för visat intresse samt avslutade mötet.

Justeras

Anita Afzelius-Alm                                         Lars Andersson
Ordförande                                                    Sekreterare


